
Antibiotica blijven hot item
De veehouderij moet werkelijk

resultaten boeken met het conve-
nant Antibioticaresistentie Dierhou-
derij. Politiek Den Haag neemt de
problemen rond het antibioticage-
bruik hoog op, zo bleek deze week.

De 1\veede Kamer besprak woens-
dag het convenant met LNV-
minister Gerda Verburg en haar

collegaAb Klink (Volksgezondheid). CDA,
VVDen SGPzijn het meest positief. "Uit-
stekend werk", oordeelt Henk]an Ormel
(CDA) over het in december gesloten
akkoord dat ook door LTOis getekend.

De PvdAsteunt het eveneens, maar
mist concrete doelen in de afspraken.
Bovendien zou er volgens Harm Evert
Waalkens een tussentijdse evaluatie
moeten zijn.

GroenLinks en de Partij voor de
Dieren zien juist helemaal niets in het

convenant. TofikDibi (GL)vergeleek het
antibioticagebruik in de veehouderij met
doping in de wielersport. Hij pleitte voor
afschaffing van de 'bio-industrie'. Mari-
anne Thieme herhaalde een krantenkop
van de afgelopen week dat de veehoude-
rij 'strooit' met antibiotica.]anneke Snij-
der (VVD)verzette zich krachtig tegen
die uitspraak.

Ailepartijen zijn het erover eens dat
er meer nodig is om de problemen echt

aan te pakken. Zo is er veel druk om te
komen tot een heldere, centrale regi-
stratie van het antibioticagebruik. "Het
is een eerste, belangrijke stap. Maar we
moeten en zullen verder gaan", erkent
minister Verburg. Ze zet eerst in op een
stabilisatie van het totale gebruik. Ver-
volgens moet een daling inzetten.

LTONederland is blij met de poli-
tieke steun voor het convenant. "Maar
het is ons nog eens duidelijk geworden

I .- Domeinen speurt naar sUikerquotum ·l
De staat is een inventarisatie begonnen naar door domeinpachters ingeleverd suiker-
quotum. Domeinen Zuid in Breda stuurde vorige week een brief naar de zuidelijke akker- II

bouwers die overheidsgrond pachten. De dienst wil een opgave van zowel het vrijwillig I
ingeleverd suikerquotum als van de generieke korting die de bietentelers is opgelegd.
De ZLTOheeft haar leden geadviseerd am nag geen gegevens over het quotum op te stu-
ren aan Domeinen. De dienst moet eerst duidelijk maken wat de juridische basis is voor
de inventarisatie. Daarvoor is een voorbeeldbrief beschikbaar gesteld. Domeinpachters
elders in het land hadden media dezeweek nag geen brief gekregen van Domeinen.

dat we echt resultaten moeten boeken",
aldus Toon van Hoof,portefeuillehouder
Diergezondheid.

In het debat wees Snijder erop dat de
weerstand van het dier essentieel is voor
het beperken van het medicijngebruik.
Ze wH.meer onderzoek naar de rol die
hoogwaardige dierlijke eiwitten in het
veevoer spelen bij het opbouwen van een
goede weerstand.

Samen met Ormel vroegze minis-
ter Verburg om in Brussel te lobbyen
voor een snelle toelating van diermeel
in varkens- en pluimveevoer. De linkse
oppositie is daar fel tegen. Ormel wees
die fracties erop dat door het gebruik van
diermeel de soja-import, en daarmee de
ontbossing, wordt teruggebracht.

LTONederland steunt het pleidooi.
"Het zou een goede zaak zijn als er weer
diermeel mag in varkens- en pluimvee-
voer", aldus VanHoof.


